
Záznam 
 

z II. zasadnutia Komisie obchodu, služieb, cestovného ruchu a regionálneho rozvoja 
 zo dňa 27.2.2020 

 
V Galante dňa 2.3.2020 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
  
 Predseda komisie Mgr. László Biró v úvode privítal všetkých členov komisie a navrhol 
zjednotiť termín zasadnutia komisie na utorky o 15,00 hodine. Následne otvoril zasadnutie a 
predložil návrh programu rokovania doplnený o nové materiály – žiadosť Esterházy Galanta. 
Takto upravený návrh programu (viď. nižšie) následne členovia komisie jednomyseľne schválili. 
 

 
27. február 2020 o 14,30 hod. 

 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Činnosť TSMG 

3. Návrh VZN mesta Galanta č.../2020 Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta                 
o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na vymedzených úsekoch miestnych 
komunikácií na území mesta Galanta  

4. Zámer obnovy NgK 

5. Návrh VZN mesta Galanta č. .../2020 o ochrannom pásme pohrebiska 

6. Návrh VZN mesta Galanta č. .../2020, ktorým sa mení a dopĺňa Prevádzkový poriadok pre 
pohrebiská mesta Galanta v znení VZN mesta Galanta č. 28/2014 a VZN mesta Galanta               
č. 18/2017. 

7. Návrh VZN mesta Galanta č. .../2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta Galanta                          
č. 6/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území 
mesta Galanta v znení VZN mesta Galanta č. 24/2017 a VZN mesta Galanta č. 4/2019. 

8. Návrh VZN mesta Galanta č. .../2020, ktorým sa ustanovujú podrobnosti súvisiace                              
s držaním psov na území mesta Galanta. 

9. Organizačno-technické a finančné zabezpečenie GT 2020 

10. TC Galandia – informatívna správa 

11. Rôzne  
12. Záver 
 
 
K bodu č. 2 
Činnosť TsMG 

 

Predseda komisie, Mgr. Biró, navrhol zaradiť tento bod do rokovania komisie so štvrťročným 

odstupom a následne odovzdal slovo riaditeľovi TsMG o poskytnutie nových informácií 

o činnosti TsMG. 

Ing. Poľakovský – oznámil, že od 1.3.2020 nastupuje nový pracovník do TsMG na pozíciu 

správcu parku. Zatiaľ ho prijmú na polovičný úväzok, nakoľko sa pripravuje na arboristické 



skúšky.  
Mgr. Biró – zaujímal sa o výberové konanie na predchádzajúcu pozíciu Ing. Poľakovského.  

Ing. Poľakovský – prihlásilo sa 11 uchádzačov, 5-ti boli pozvaní na výberové konanie a zostali 
dvaja finalisti, z ktorých jeden odstúpil. Zároveň dodal, že zaviedol tzv. firemnú kultúru – 
zabezpečil pracovníkom zimné a letné oblečenie. V júli sa pripravuje oprava chodníkov v parku, 
po Behu Galantou.  
 
Stanovisko komisie 
Komisia zobrala informatívnu správu o činnosti TsMG jednomyseľne na vedomie.  
 
K bodu č. 3 
Návrh VZN mesta Galanta č. .../2020, ktorým sa mení a dopĺňa Prevádzkový poriadok pre 
pohrebiská mesta Galanta v znení VZN mesta Galanta č. 28/2014 a VZN mesta Galanta                             
č. 18/2017 
 
Materiál predložila Mgr. Amrichová, vedúca OKS a ŽP.  
K. Ferencyová – vysvetlila dôvody zmien vo VZN. 
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne ho odporučila predložiť na 
rokovanie Mestského zastupiteľstva v Galante bez pripomienok. 
 
K bodu č. 4 
Zámer obnovy Neogotického kaštieľa 
 
Mgr. Biró – predložený materiál bol už raz v komisii prerokovaný, principiálne naň nikto z členov 
komisie nenamietal, mali sa dotiahnuť nezrovnalosti z predchádzajúceho projektu.  
E. Vašáková – po prepočtoch existujúceho stavu, je voľných menej m2. Navrhla poskytnúť 
nejaké zmeny. 
P. Paška – dodal, že nie sú vyriešené všetky veci vo veci kontroly financovania pôvodného 
projektu 
Zs. Takáč – odovzdal analogicky vyúčtovanie prác za 118 tisíc €. Treba robiť rozdiel medzi OZ 
NKGA a spoločnosťou Esterházy Galanta s.r.o.. 
P. Paška – schválilo sa dofinancovanie vo výške 45 000 € a práce navyše boli 68 000 €. 
Zs. Takáč – potrebuje zatiaľ len súhlasné stanovisko mesta k podaniu projektu. 
Mgr. Biró – ak bolo dofinancovanie už uhradené, to je už nespochybniteľné. Ak sa vyskytli práce 
navyše, je potrebné to riešiť. 
E. Vašáková – musí to byť doložené s rozpočtom a fakturáciami, našli rozdiely v jednotlivých 
cenách.  
Mgr. Biró – navrhol na tento účel zriadiť špeciálnu komisiu. 
P. Paška – vychádza zo stanoviska, ktoré sa prijalo na Komisii OSCRaRR, aby sa upratal stôl. 
Predložený projekt Interreg SK-HU deklaroval 5% spolufinancovanie mestom, následne bolo 
potrebné uhradiť 20% DPH, následne sa schválilo 45 000 € na dofinancovanie a potom žiadalo 
OZ uhradiť práce navyše. Pôvodne malo mesto hradiť 5% spoluúčasť a vo finále nás to stálo 
230 tisíc €.  
Mgr. Biró – cudzích zdrojov bolo 475 tisíc €, mesto vložilo 230 tisíc €. Zaujímal sa, koľko cudzích 
zdrojov poskytuje nový projekt? 
Zs. Takáč – ide o sumu vo výške 400 tisíc €. 



P. Paška – dostali sme všetky faktúry k nahliadnutiu vo výške 470 tisíc €. 
Mgr. Biró – navrhol zriadiť komisiu v zložení Ing. Popluhár, Mgr. Biró, P. Závodský, Ing. Arch. 
Slahučka a Mgr. Psota a požiadal členov komisie vrátiť sa k aktuálnej žiadosti, či ju komisia 
odporúča alebo nie. 
Zs. Takáč – zároveň deklaroval, že projekt nebude naviazaný na mestský rozpočet. 
  
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
1. Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne odporučila vedeniu mesta 

udeliť súhlas k podaniu projektu. 
2. Komisia jednomyseľne odporučila zriadenie pracovnej komisie v zložení: Mgr. L. Biró, 

Ing. A. Popluhár, P. Závodský, Ing. Arch. M. Slahučka a Mgr. M. Psota z dôvodu vykonania 
kontroly dokladov predložených Občianskym združením Neogotický kaštieľ v Galante 
týkajúce sa projektu “Sweet memories“ Interreg SK-HU. 

 
K bodu č. 5 
Návrh VZN mesta Galanta č.../2020 Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta o 

dočasnom parkovaní motorových vozidiel na vymedzených úsekoch miestnych komunikácií 

na území mesta Galanta 

Materiál predložila E. Vašáková, vedúca ORM, a upriamila pozornosť na niekoľko zmien oproti 
predchádzajúcemu návrhu VZN.  
Ing. Srnka, PhD. – dodal, že prevádzkový poriadok bude vyhotovený po vysúťažení dodávateľa.  
E. Vašáková – prevádzkový poriadok mali pôvodne robiť TsMG, ale nakoniec sa to bude všetko 
realizovať z rozpočtu mesta Galanta.  
Mgr. Biró – nebude hlasovať za tento materiál, nezmení svoje stanovisko od minulej komisie. 
P. Paška - Je predložený návrh VZN a na 12.3. je zvolané stretnutie s občanmi. 
Ing. Srnka, PhD. – tiež upriamil pozornosť na rozdiely v parkovacích kartách pre Rezidentov a 
Abonentov 
P. Paška – postup je taký, že toto VZN sa musí zverejniť, aby sa k nemu mohli vyjadriť občania.  
Mgr. Gál – zaujali ho niektoré náležitosti vo VZN, ktoré boli následne vysvetlené. 
P. Paška – v spoplatnení predstavuje úľavu pre obyvateľov mesta. 
Mgr. Biró – úľava pre obyvateľov je potrebná, avšak navrhuje posunúť hodinu platenia za 
parkovanie na 8,00 hod.. Treba hľadať konsenzuálne riešenie s občanmi. 
F. Psota – na sociálnej sieti je to zle interpretované. 
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
1. Komisia predložený materiál prerokovala a hlasovaním 3 za, 1 sa zdržal ho odporučila 

predložiť na rokovanie Mestského zastupiteľstva v Galante s pripomienkami: 
- upraviť čas spoplatnenia od 8,00-17,00 hod. v čl. 4 ods. 1a) 

 
2. Po stretnutí s občanmi žiada komisia zapracovať opodstatnené pripomienky občanov do 

návrhu VZN a rovnako postupovať aj pri pripomienkach z verejného pripomienkového 
konania. Tento návrh komisia jednomyseľne schválila. 

 
K bodu č. 6 
Návrh VZN mesta Galanta č. .../2020 o ochrannom pásme pohrebiska 

Materiál predložila Mgr. Amrichová, vedúca OKSaŽP. 
E. Vašáková – namietala. 



Mgr. Biró – bola to povinnosť, teraz je to možnosť. 
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a hlasovaním 3 za, 1 sa zdržal, ho odporučila 
predložiť na rokovanie Mestského zastupiteľstva v Galante. 
 
K bodu č. 7 
Návrh VZN mesta Galanta č. .../2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta Galanta                          
č. 6/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území 
mesta Galanta v znení VZN mesta Galanta č. 24/2017 a VZN mesta Galanta č. 4/2019 
 
Materiál predložila Mgr. Amrichová, vedúca OKSaŽP.  
Mgr. Psota – zaujímal sa, prečo rušíme niečo, keď za to ešte nemáme vymyslenú náhradu? 
P. Paška – boli schválené financie na Gabiony, rokujeme s dodávateľom polozapustených 
kontajnerov. 
Z. Szelle – ľudia, ktorý zaplatia smeti a môžu vyhodiť smeti kdekoľvek. Gabiony prinesú bordel. 
Ing. Srnka, PhD. – sú miesta, kde to bolo efektívne. Nálepkový systém nie je efektívny. 
Ing. Poľakovský – nálepkový systém je neefektívny, nedáva zmysel. 
Mgr. Psota – nerozumie, prečo je to nefunkčné. Ľudia začnú mať motiváciu platiť za komunálny 
odpad. Inak im vzniknú exekučné náklady. 
Mgr. Gál – obyvateľov treba učiť separovať.  
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a stiahla ho z programu rokovania komisie. 
 
K bodu č. 8 
Návrh VZN mesta Galanta č. .../2020, ktorým sa ustanovujú podrobnosti súvisiace                              

s držaním psov na území mesta Galanta 

Materiál predložila Mgr. Amrichová, vedúca OKSaŽP.  
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne ho odporučila predložiť na 
rokovanie Mestského zastupiteľstva v Galante. 
 
K bodu č. 9 
Organizačno-technické a finančné zabezpečenie GT 2020 

Materiál predložila Mgr. Amrichová, vedúca OKSaŽP.  
Mgr. Biró – nesúhlasí s navýšením poplatkov za vstup na amfiteáter. 
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a hlasovaním 3 za, 1 sa zdržal, ho odporučila 
predložiť na rokovanie Mestského zastupiteľstva v Galante. 
 
K bodu č. 10 
TC Galandia – informatívna správa 

Materiál predložil Z. Szelle, konateľ  spoločnosti Galandia, zároveň stručne ozrejmil aktuálnu 



situáciu v spoločnosti. Dodal, že bolo zrušené verejné obstarávanie. Momentálne zriaďuje 
pracovisko chránenej dielne, aby tento zamestnanec bol platený z iných zdrojov 
P. Paška – hľadá sa alternatívne riešenie k úprave projektu a postupu nového verejného 
obstarávania 
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predloženú informatívnu správu zobrala jednomyseľne na vedomie.  
 

K bodu č. 11 
Rôzne 
 
K bodu č. 12 
Záver 
 
Po prerokovaní všetkých schválených bodov rokovania komisie pán Mgr. László Biró všetkým 
prítomným poďakoval za účasť a rokovanie ukončil.   
                                             
 
 
 

                     Mgr. László Biró v.r. 
                                     predseda komisie 
 
Zapisovateľka komisie: Mgr. Amrichová v.r. 


